



ENAMEL AND DIAMOND EASTER EGG BRACELET, Russia, ca. 1900. Pink and yellow gold, and silver. Decorative pink gold Garibaldi bracelet with 11 fine egg-shaped pendants: 1 with a hatching chick on a dark blue background, 1 designed as a stylized ladybird and enamelled in red, black and gold, minor chips, 1 with lilies of the valley on a green background, 1 iridescent white with a red band ring and leaf motifs, 1 with 2 white cross motifs and appliquéd volute and leaf motifs on a red background, 1 striped in red and green with a rock crystal ring, 1 gold-coloured with a diamond ring, 1 with bands of red and blue and star motifs, 1 with nephrite and 6 movable gemstones under glass, 2 of rock crystal. 4 additional, matching pendants in precious metal, 2 enamelled and 2 of gemstones. Most of the pendants have Russian marks, 4 of them probably with the Fabergé mark on the eyelet. L ca. 18.5

**Koller Auktionen - Lot 2129**  
**A160 Jewellery - Tuesday 27 March 2012, 02.00 PM**

---

cm. With copy of invoice by Adams, London 1987.

Rosé-, Gelbgold und Silber.

Dekoratives Roségold Garibaldi-Bracelet mit 11 feinen eiförmigen Pendentifs: 1 mit schlüpfendem Küken auf dunkelblauem Grund, 1 in stilisierter Marienkäferform in rot-schwarz-gold emailliert, kleine Ausbrüche, 1 mit Maiglöckchen auf grünem Grund, 1 weiss-changierendes mit rotem Bandring und Blattmotiven, 1 mit 2 weissen Kreuzmotiven und applizierten Voluten- und Blattmotiven auf rotem Grund, 1 rot-grün gestreifte mit Bergkristallring, 1 goldfarbiges mit Diamantring, 1 rot-blau gebändertes mit Sternenmotiven, 1 mit Nephrit und 6 beweglichen Edelsteinen unter Glas, 2 aus Bergkristall. Dazu noch 4 zusätzliche Anhänger in Edelmetall, 2 emaillierte und 2 aus Schmucksteinen. Die Meisten mit russischen Marken und 4 davon mit wohl Fabergé-Marke auf der Anhängeröse. L ca. 18,5 cm.

Mit Rechnungskopie von Adams, London 1987.

CHF 10 000 / 15 000

€ 10 000 / 15 000

**Koller Auktionen - Lot 2129**  
**A160 Jewellery - Tuesday 27 March 2012, 02.00 PM**

---

